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 03132227001تربیت فرهنگی هنری شکوه  اصفهان چهار راه فلسطین خیابان فلسطین روبروی بانک ملی موسسه

 Simple Present Tenseزمان حال ساده 

 به جملات زیر دقت کنید:

 من هر صبح به مدرسه می روم .

 برادر من هر تابستان به مسافرت می رود.

 هر پائیز برگ درختان می ریزد.

 بوده است.  زمان مشخصو در  عادتاگر به جملات بالا دقت فرمائید متوجه خواهید شد که اعمالی که صورت گرفته به صورت 

 گویند .  Simple present tenseحال ساده ن به زمان این جملات زما

 قید زمان + قید مکان + قید حالت + مفعول + فعل + فاعل

 کنم من هر صبح در مدرسه فوتبال بازی می

 ( .فعل ( بازی می کنم )مفعول(( فوتبال _ قید مکان( در مدرسه ) قید زمان( هر صبح ) فاعل من )

I play football at school every morning. 

 ( اضافه می کنیم. s – esباشد بعد از فعل اصلی ) فاعل جمله سوم شخص مفرد , زمان : هر گاه در این تذکر 

John plays football at school every morning. 

 Change into question & negativeسوالی کردن و منفی کردن 

 کنیم . استفاده(  Auxiliary verb) فعل کمکی جمله  از همانطور که قبلا گفته شد برای سوالی کردن و منفی کردن  جملات باید

( قرار دهیم به جمله منفی not کنیم , جمله به سوالی و اگر بعد از فعل کمکی ) بدین معنا که اگر فعل کمکی جمله را به اول جمله منتقل

( برای این دو تغئیر  Do – Doesفعل کمکی ) دو , پس باید از در جملات زمان حال ساده فعل کمکی وجود ندارد اما تبدیل می شود. 

 استفاده نمایئم.

( استفاده می کنیم ولی باید توجه داشته باشیم که وجود این فعل Doesکمکی)تذکر: هرگاه فاعل جمله سوم شخص مفرد باشد از فعل 

 ( بعداز فعل اصلی می باشد.s- es) کمکی در جمله باعث حذف 

I play football at school every morning. 

 در مدرسه فوتبال بازی می کنم. من هر صبح

Do you play football at school every morning? 

 در مدرسه هر صبح فوتبال بازی می کنی؟ آیا تو

Yes, I do. I play football at school every morning. 

No, I do not. I don’t play football at school every morning.. 

 من هر صبح در مدرسه فوتبال بازی نمی کنم.
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John plays football at school every morning. 

 ه فوتبال بازی می کند.جان هر صبح در مدرس

فه ا( اض s)  می باشد و سوم شخص مفرد است لذا بعداز فعل Johnهمانطور که ملاحظه می کنید در جمله بالا چوت فاعل جمله 

  .کردیم

Does John play football at school every morning? 

 آیا جان د رمدرسه هر صبح فوتبال بازی می کند؟

Yes, he does. He plays football at school in the morning. 

No, he does not. He doesn’t play football at school every morning. 

( فعل اصلی حذف sسوالی و منفی شده است پس د رتمام جملاتی که این فعل کمکی قرار گرفته )  (Doesدر جمله بالا چون جمله با)

 شده است

 

 


